
  



Protokół Nr III.2014 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 18 grudnia 2014 r. 

 

czas rozpoczęcia sesji: 15:00                                                                        czas zakończenia: 15:50 
 

 

Ad. Pkt. Nr 1. 

 

 III Sesję Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Stegna 

Pani Jolanta Kwiatkowska. 

 

 Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności stwierdziła, że sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. Na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych. 

  

W sesji ponadto uczestniczyli: Wójt Gminy Pani Ewa Dąbska, Skarbnik Gminy Pani Dorota 

Witkowska, Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Zych, dyrektorzy instytucji podległych Wójtowi Gminy, 

Sołtysi Sołectw w Gminie. 

 

 Przewodnicząca Rady przywitała wszystkich przybyłych. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.  
 

  Na sekretarza obrad Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydaturę Radnej Pani Doroty 

Chojna, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.  
 

 Przewodnicząca Rady zapytała czy są uwagi do przedłożonego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

  

 Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad III Sesji Rady Gminy Stegna: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z I i II Sesji Rady Gminy. 

5. Interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

6.1 zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2014, 

6.2 ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2014 nie wygasają z 

upływem roku budżetowego, 

6.3  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna, 

6.4  powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna, 

6.5  powołania stałej Komisji ds. Budżetu, 

6.6  powołania stałej Komisji ds. Społecznych, 

6.7 ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna.   

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje.   

 

 



Ad. Pkt. Nr 4.  
 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu  

z I Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 01.12.2014 r.  

 

Uwag do protokołu Nr I.2014 z Sesji Rady Gminy z dnia 01.12.2014 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 15 radnych. Protokół został przyjęty 15 głosami za. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zapytała czy są jakieś uwagi odnośnie protokołu  

z II Sesji Rady Gminy Stegna z dn. 08.12.2014 r.  

 

Uwag do protokołu Nr II.2014 z Sesji Rady Gminy z dnia 08.12.2014 r. nie zgłoszono, więc 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie jego przyjęcie. 

Obecnych na sali 15 radnych. Protokół został przyjęty 14 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 

 

 Radny Wiesław Matusak zadał pytanie dotyczące godziny zwołania sesji Rady Gminy, 

zapytał czy zawsze będzie to godzina 15, czy tylko ten jeden raz. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odpowiedziała, że na dzisiaj została wyznaczona 

godz. 15, kolejne godziny posiedzeń wyznaczone zostaną przez Przewodniczącą Rady w 

uzgodnieniu z pozostałymi Radnymi. 

 

 Radny Wiesław Matusak powiedział, że chciałby przypomnieć, iż na obradach Rady obecni 

są również pracownicy merytoryczni z Urzędu Gminy, którzy pracują do godz. 15. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odpowiedziała, że w Radzie Gminy znajdują się 

osoby, które również pracują zawodowo.   

 

 Radny Wiesław Matusak zwrócił uwagę, iż pracodawca jest zobowiązany zwolnić 

pracownika na czas pełnienia przez niego funkcji Radnego. Dodał, że odnośnie jego osoby, ciężko 

mu uczestniczyć w posiedzeniach po godz. 15. Ale głównie chodzi mu o pracowników Urzędu 

Gminy, którym będzie trzeba zapłacić za nadgodziny. 

 

 Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że interpelacje i zapytania Radnych zgodnie ze 

Statutem powinny być składane na piśmie. 

 

 Głos chciał zabrać Sołtys Sołectwa Chełmek Osada Pan Jarosław Milczanowski. 

 

 Przewodnicząca Rady stwierdziła, iż obecny punkt obrad dotyczy interpelacji i zapytań 

Radnych, sołtys będzie mógł zabrać głos w punkcie „Wolne wnioski”. 

 

 Sołtys Jarosław Milczanowski powiedział, że chciałby zabrać głos odnośnie wypowiedzi 

Radnego Wiesława Matusak. Chciałby zwrócić się w imieniu Sołtysów, którzy również uczestniczą 

w Sesji Rady Gminy, a większość z nich jest rolnikami i w tym czasie robią obrządki. 

 

 Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, iż Sołtysi mogą zabierać głos w pkt „Wolne wnioski”. 

Wyjaśniła, iż wszystkie wnioski i interpelacje powinny być składane na piśmie. 

 

 



Ad. Pkt. Nr 6.1. 

  

Uwag do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2014 nie 

zgłoszono, więc Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie.  

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr III/3/2014 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2014 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 6.2.   

 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, więc Przewodnicząca Rady odczytała projekt 

uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.   

 

Przyjęto uchwałę Nr III/4/2014 

w sprawie  ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2014 nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 6.3.   

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej zgłosiła 

kandydaturę Pani Doroty Chojna. 

 

 Radna Dorota Chojna wyraziła zgodę. 

 Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

 Radni nie zgłosili więcej kandydatur. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. Obecnych na 

sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr III/5/2014 

w sprawie  wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska powiedziała, że w uzgodnieniu z radcą prawnym 

Panem Robertem Dargiewiczem, radni mogą oddać głos również na swoja kandydaturę. 

 

Ad. pkt Nr. 6.4.   

 

 Radna Dorota Chojna zgłosiła następujące kandydatury do składu Komisji Rewizyjnej: 

1. Radny Adam Doliński, 

2. Radny Mariusz Ogrodowski. 

 

Wymienieni kandydaci wyrazili zgodę. 

 



 Radny Wiesław Matusak stwierdził, że w skład Rady Gminy Stegna weszli Radni z trzech 

Komitetów wyborczych, w związku z tym uważa, że w składzie Komisji Rewizyjnej powinni 

znaleźć się przedstawiciele tych komitetów, uważa, że byłoby to dobre rozwiązanie. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska powiedziała, że prosi o zgłoszenie kandydatów. 

Dodała, że kandydatury Radnych zgłoszonych przez Panią Dorotę Chojna zostały uzgodnione  

z Radnymi na wspólnym spotkaniu, więc jeśli są inne propozycje to prosi o ich zgłoszenie. 

 

 Radca prawny Pan Robert Dargiewicz wyjaśnił, że ustawa o samorządzie gminnym mówi, że 

w Komisji Rewizyjnej powinni znajdować się przedstawiciele wszystkich Klubów Radnych, 

natomiast w Radzie Gminy Stegna takowych nie ma.   

 

 Więcej kandydatur ani uwag nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały  i poddała  go pod głosowanie. Obecnych na 

sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto uchwałę Nr III/6/2014 

w sprawie  powołania członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. pkt Nr. 6.5. 

  

 Do składu stałej Komisji ds. Budżetu zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę Radnej Gabrieli 

Danelskiej; 

2. Radna Gabriela Danelska zgłosiła kandydaturę Radnej Anny Małek; 

3. Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę Radnej Brygidy 

Drągowskiej; 

4. Radny Mariusz Ogrodowski zgłosił kandydaturę Radnego Zygmunta Zlejszar; 

5. Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę Radnego Michała 

Ligockiego; 

6. Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę Radnego Wiesława 

Matusak. 

 

 Więcej kandydatur nie zgłoszono. Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazi zgodę. 

 Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie.  

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr III/7/2014 

w sprawie  powołania stałej Komisji ds. Budżetu 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 6.6. 

  

 Do składu stałej Komisji ds. Społecznych zgłoszono następujące kandydatury: 

1. Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę Radnej Bogumiły Duraj; 

2. Radny Mariusz Ogrodowski zgłosił kandydaturę Radnej Magdaleny Haftkowskiej; 



3. Radna Bogumiła Duraj zgłosiła kandydaturę Radnej Mirosławy Komorowskiej; 

4. Radna Dorota Chojna zgłosiła kandydaturę Radnej Agnieszki Kleczewskiej; 

5. Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła kandydaturę Radnego Jana Hudomięt; 

6. Radna Dorota Chojna zgłosiła kandydaturę Radnej Jolanty Kwiatkowskiej. 

 

Wszyscy zgłoszeni kandydaci wyrazi zgodę. 

 

 Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie.  

Obecnych na sali 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

 

Przyjęto uchwałę Nr III/8/2014 

w sprawie powołania stałej Komisji ds. Społecznych 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 6.7. 

  

Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska zgłosiła następującą propozycje wysokości 

uposażenia dla Wójta Gminy Stegna: 

1. wynagrodzenie zasadnicze w wysokości: 4600,00 zł; 

2. dodatek funkcyjny w wysokości: 1800,00 zł; 

3. dodatek specjalny w kwocie wynoszącej 30 % łącznie wynagrodzenia zasadniczego i 

dodatku funkcyjnego. 

  

 Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały i poddała pod głosowanie. Obecnych na sali 

15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 10 radnych. Uchwała została przyjęta. 

 

Przyjęto uchwałę Nr III/9/2014 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia miesięcznego dla Wójta Gminy Stegna 
 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. pkt Nr. 7. 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że odpowiedź na zapytanie Radnego Wiesława Matusak 

została udzielona. 

 

Innych interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż osoby, które chcą zabrać głos w punkcie „Wolne 

wnioski i informacje” w przerwie udały się do Sekretarza obrad Radnej Doroty Chojna i wpisały się 

na listę mówców. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minutową przerwę. 

 

Ad. pkt Nr. 8. 

 

 Sołtys Sołectwa Rybina Pan Józef Kogut zwracając się do Przewodniczącej Rady zapytał jak 

wygląda sprawa poruszana już za poprzedniej kadencji Rady Gminy związana z płytami 



zdemontowanymi z targowiska w Stegnie. Zapytał również co będzie dalej z urobiskiem z nabrzeża 

w Rybinie, które zostało wywiezione na plac zabaw. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska na zapytanie Pana Koguta w sprawie płyt 

betonowych odpowiedziała, że temat ten był wielokrotnie poruszany na Sesja Rady Gminy 

poprzedniej kadencji. Część płyt jomb znajduje się na terenie placu przy OSP w Stegnie, natomiast 

część z nich zgodnie ze specyfikacją i założeniami przetargu została zagospodarowana przez 

wykonawcę. Wielokrotnie ta informacja była przekazywana. 

Odnośnie zapytania o wywiezione urobisko wyjaśniła, że nie zostało ono zlokalizowane na samym 

placu zabaw tylko już poza jego terenem. Urobisko to nie mogło zostać od razu rozgarnięte, ale 

zapewne na wiosnę, kiedy wszystko obsiąknie będzie można to wykonać. 

 

 Sołtys Pan Józef Kogut zwrócił uwagę, że w przypadku gdy będą duże opady śniegu może 

dojść do podtopienia placu zabaw. 

  

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska wyjaśniła, że pozwoliła sobie odpowiedzieć na 

te pytania, ponieważ Sołtys zwrócił się bezpośrednio do niej i sprawy dotyczą poprzedniej kadencji 

Rady Gminy. 

 

 Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska stwierdziła, że jeżeli chodzi o kwestię związaną  

z płytami to zapewne sprawdzona zostanie dokumentacja, pod kontem tego w jaki sposób płyty 

zostały rozebrane, gdzie zabrane i złożone. Zostanie wystosowana odpowiedź w tej sprawie. 

 

 Radna Dorota Chojna zwracając się do Wójt Gminy poprosiła o weryfikację płyt, które 

znajdują się na nieruchomości Pana Koguta, a stanowią własność gminy. Może warto było by 

również sprawdzić tę kwestię. 

 

 Sołtys Sołectwa Chełmek Osada Pan Jarosław Milczanowski powiedział, że chciałby wrócić 

do tematu godzin zwoływania sesji, zapytał czy ma złożyć w tej sprawie formalny pisemny wniosek 

o to, aby sesje nie rozpoczynały się o godz. 15. Jak już wcześniej wspomniał w obradach uczestniczą 

również sołtysi, a większość z nich jest rolnikami i w tym czasie mają swoje obowiązki w 

gospodarstwach. 

Zwracając się do Wójt Gminy zapytał kiedy zostanie zorganizowane spotkanie z sołtysami, czy 

odbędzie się ono jeszcze w tym roku czy już w roku następnym. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska odpowiedziała, że jeżeli zostanie złożony 

wniosek formalny odnośnie godzin rozpoczęcia Sesji Rady Gminy Stegna przez Radnego Wiesława 

Matusak to taki w zupełności wystarczy. 

 

 Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska zwracając się do Sołtysów powiedziała, że takie 

spotykanie planuje zorganizować dopiero po nowym roku, z uwagi na to, iż urząd sprawuje dopiero 

półtora tygodnia, musi zaznajomić się z wieloma sprawami. Nie była w stanie formalnie do tej pory 

zorganizować takiego spotkania.  Tak jak wspomniała już w momencie złożenia ślubowania, iż 

Sołtys jest dla niej bardzo ważną osobą, z wieloma z nich już udało się jej spotkać, umawiali się oni 

na takie spotkanie osobiście w różnych sprawach.  

Dodała, że postara się aby takie spotkanie odbyło się w pierwszych dwóch tygodniach stycznia i na 

pewno w godzinach wcześniejszych, aby Państwo mogli zorganizować sobie czas.  

 

 Radny Gminy, a zarazem Sołtys Sołectwa Stegna Pan Mariusz Ogrodowski powiedział, że 

może być trudno się spotkać, tym bardziej, że niebawem Pani Wójt rozpocznie zwoływanie zebrań 

wiejskich odnośnie wyboru nowych Sołtysów.  



 Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska powiedziała, że ma nadzieję, iż obecni Sołtysi będą 

kontynuowali swoją funkcję. Wyjaśniła, że pierwsze spotkanie odbędzie się jeszcze w tej kadencji 

Sołtysów, a kolejne po przeprowadzonych wyborach. 

 

 Radna Dorota Chojna odnośnie uwagi Pana Jarosława Milczanowskiego co do godzin 

zwoływania sesji zaznaczyła, że Sesje Rady są również dla mieszkańców, którzy pracują  

i przede wszystkim w godzinach popołudniowych mogli brać w nich udział. 

 

 Radny Zygmunt Flejszar w związku z tym, iż dzisiejsza Sesja jest ostatnią w tym roku, 

zwracając się do Przewodniczącej Rady o Radnych Gminy, Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu 

oraz Sołtysów Sołectw jak również zaproszonych gości, złożył serdeczne życzenia z okazji 

nadchodzących Świąt Bożego Narodzenia oraz szczęśliwego Nowego Roku. 

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska poinformowała, że w dniu dzisiejszym o godz. 

16.30 w Szkole w Stegnie, o godz. 17 w Szkole w Drewnicy, natomiast w dniu jutrzejszym o godz. 

9.30  w Szkole w Jantarze odbędą się Jasełka Bożonarodzeniowe. 

 

 Wójt Gminy Stegna podziękowała Przewodniczącej Rady oraz wszystkim Radnym za tak 

pracowite przygotowanie do dzisiejszej sesji i ma nadzieję, że będzie to dalej tak wyglądać, iż Sesje 

będą dalej przynosiły wszystkim satysfakcję z wypracowanych wcześniej stanowisk przy uchwałach. 

Uważa, że tematy, które zostały dzisiaj podniesione, chociażby odnośnie godzin zwoływania 

posiedzeń Sesji czy też Komisji Rady, do których również ma uwagi, powinny zostać wspólnie 

omówione na Komisjach łącznie z innymi napotkanymi problemami. 

 

 Wójt Gminy Stegna Pani Ewa Dąbska złożyła wszystkim obecnym oraz członkom ich rodzin 

życzenia wesołych Świąt Bożego Narodzenia, aby upłynęły one w rodzinnej atmosferze, a w 

Nowym Roku dużo szczęścia, zdrowia i dużo sił.  

 

 Przewodnicząca Rady Jolanta Kwiatkowska w imieniu swoim oraz całej Rady Gminy Stegna 

złożyła życzenia wszystkiego najlepszego na nadchodzące Święta Bożego Narodzenia, a na Nowy 

Rok tego, aby wszyscy spotkali się w zdrowiu, w dobrej kondycji już w styczniu na kolejnej Sesji 

Rady Gminy. Złożyła życzenia bardzo dobrej współpracy z mieszkańcami i prosi o przekazanie tych 

życzeń przez Radnych oraz Sołtysów do wszystkich mieszkańców Gminy. 

    

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Stegna uznała III Sesję 

Rady Gminy za zakończoną. 

 

 (Relację z III Sesji Rady Gminy Stegna można zobaczyć: 

http://www.tvmalbork.pl/artykuly/urzedowe,45/ustalono-pensje-wojt-ewy-dabskiej-powolano-

czlonko,4857.html) 

 
Protokołowała: 

Furman Małgorzata   
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